
 
 
 

Vergaderdatum MR: 15 januari 2024 
 

 
Aanvangstijdstip: 19.30 uur 
Streefeindtijd:  21.00 uur 
Notulant:  Ingrid 
 

Agenda 
 

 Agendapunt Te 
behandelen 
door: 

Opmerking/bijlage 

1.  Opening Ilse Ilse opent de vergadering en heet 
iedereen welkom. 

2.  Notulen  20-11-2023 Iedereen Notulen  20-11-2023 worden goed 
gekeurd. 

3.  Ambitieplan Prodas Mirella Alle scholen maken dit schooljaar een 
nieuw schoolplan omdat Prodas per 01-
01-2024 een nieuw Strategisch 
Beleidsplan heeft. Het schoolplan maak 
je voor vier jaar, en vervolgens maak je 
je jaarplan. 
De speerpunten uit het Strategisch 
Beleidsplan Prodas zijn: 
- Prodas verrijkt de wereld van onze 
leerlingen; 
-Prodas faciliteert de wereld van onze 
onderwijsprofessional;  
-Prodas is verbindend in onze wereld. 
 
Veel van de onderdelen van deze 
speerpunten zijn ook onderwerpen van 
het nieuwe inspectiekader. 

4.  Nieuwe inspectiekader 
1-1-24 

Mirella Per 01-01-2024 is er een nieuw 
inspectiekader.  
De aanscherping zit vooral in  
Onderwijsproces: 
-Basisvaardigheden (rekenen, taal, 
lezen en burgerschap (democratie, 
identiteit en paticipatie)). 
-Aanbod (methodes die alle kerndoelen 
dekken). 
-Zicht op ontwikkeling en begeleiding 
-Pedagogisch-didactisch handelen 



-Onderwijstijd 
-Afsluiting (goede voorbereiding naar 
het VO). 
Veiligheid en schoolklimaat: 
-Veiligheid 
-Schoolklimaat 
Onderwijsresultaten: 
-Resultaten 
-Sociale en maatschappelijke 
competenties 
Sturen, kwaliteitszorg en ambitie: 
-Visie, ambities en doelen 
-Uitvoering en kwaliteitscultuur 
-Evaluatie, verantwoording en dialoog 

5.  Verwachtingen groep 8 Mirella We gaan ervan uit dat we dit jaar met 
groep 8 onder de norm gaan scoren. 
We hebben een aantal sterke 
leerlingen, maar ook een aantal zwakke 
leerlingen.  
Vanuit het inspectiekader wordt 
gekeken naar de referentieniveaus. Bij 
de  kinderen die op 1F-niveau zitten 
horen andere doelen dan bij de lln. die 
op 1S gaan uitstromen. We zijn nu aan 
het kijken of we daar structureel iets 
aan kunnen doen. 
In deze groep zitten veel dyslectische 
leerlingen, waarbij ook het 
automatiseren van rekenen moeilijker 
is en we hebben een aantal leerlingen 
die hier op school zitten via inclusief 
onderwijs, waarbij het uitstroomniveau 
lager is. Ook Corona heeft hier nog 
invloed op gehad. De doorstroomtoets 
is 7 en 8 februari. 
Gemiddeld genomen zitten de groepen 
4 t/m 7 allemaal op S-niveau. 

6.  Mededelingen directie Mirella Open ochtenden: we hebben al wel 
aanmeldingen, maar vooral nieuwe 
ouders. We willen toch nog een keer 
een bericht uitdoen dat het niet alleen 
voor nieuwe ouders is, maar juist voor 
zittende ouders. 
Formatie: We hebben 13 FTE, dat 
betekent een negatieve begroting, we 
krijgen nog wat fusiegeld. Geen 



knelpuntoplossers. Waarschijnlijk nog 
een klein beetje vacature. 
Begroting: Voor uitleg van de begroting 
nodigen we Carla uit voor onze 
volgende vergadering. 
Beginmeting basiskwaliteit. 

7.  MR- reglement Ingrid Moet opnieuw gemaakt worden. 
We hebben het MR-reglement en het 
huishoudelijk reglement samen 
besproken en aangepast. 

8.  Voortgang onderwijs / 
sfeer 

team Onderbouw loopt het fijn, bovenbouw 
ook. Als er iets is zijn het incidentjes die 
er altijd zijn. In de bovenbouw na de 
Kerstvakantie gestart met een proef 
om extra beweegmomenten in te 
plannen. 

9.  GMR Ingrid -Er ligt een nieuw voorstel wat betreft 
mobiliteit (op basis eerder opgehaalde 
info bij de PGMR en directeuren). 
-Iedere gemeente heeft nu een 
huisvestingsplan. Tot 2023 zal er ieder 
jaar renovatie of nieuwbouw aan de 
orde zijn. Nieuwbouw is de 
verantwoording van de gemeente en 
het onderhoud is voor Prodas. 
-Begroting GMR 2024 is doorgesproken 
met Bonna. 
-Er zijn enkele kleine wijzigingen in de 
reglementen GMR en MR en het  
medezeggenschapsstatuut. 

10.  Rondvraag Iedereen Corine: Het zou fijn zijn als de leraren 
achter op de parkeerplaats parkeren, 
want op voorste parkeerplaats staan 
veel auto’s en dat is onhandig. Team 
parkeert altijd achter op de 
parkeerplaats. Waarschijnlijk zijn dit de 
auto’s van Norlandia. 
Gladheid, is er ergens zout? Peter heeft 
gestrooid. Team vraagt Peter waar zout 
ligt, zodat we in de ochtend al kunnen 
strooien. We maken melding bij de 
gemeente dat het fietspad en voetpad 
glad zijn.  
Ilse: De app werkt al beter, meer 
pushberichten. 
-Zijn er afmeldingen voor de info-
avond? 



-Berichtje uitzetten dat Ilse gaat 
stoppen met de MR,  Ilse maakt 
berichtje voor na de carnalvalsvakantie.  
Rianne: Hoe zit het met het poetsen? 
Onze interieurverzorgsters hebben 
beide uitbreiding van hun werktijd 
gekregen. Er zijn nieuwe 
schoonmaakmaterialen aangeschaft.  
Rianne: Waarom zijn de 
adviesgesprekken overdag en niet in de 
avond? We hebben schoolbreed 
afgesproken dat we de gesprekken in 
de middag voeren. 

11.   Sluiting Ilse  Ilse sluit de vergadering om 21.15 uur. 

 
 
 


